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Zápis 

  Z Členské schůze SKPK HK konané dne 29.ledna 2024 v kuželně v 

Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na ČS - viz příloha 

Program: 

Členskou schůzi zahájil místopředseda SKPK HK pan Šolc. Konstatoval, že 

je přítomno 16 řádných členů z celkového počtu 20 řádných členů klubu. Členská 

schůze byla tedy usnášeníschopná. Členská schůze schválila změnu programu, kde 

jako bod 7 bylo zařazeno doplnění VV novým členem. 

Dále byli jednohlasně schváleni – zapisovatelem Jiří Vágner a schvalovateli 

Pavlína Fialová a Petr Víšek. 

Předseda přednesl zprávu o činnosti  klubu v roce 2023 a informoval o 

aktuálním stavu členské základny k 31.12.2023.  

Paní Fialová informovala o výsledku hospodaření klubu za rok 2023 včetně 

vyčíslení hodnoty majetku klubu k 31.12.2023.  

Pan Gütler seznámil přítomné se zprávou Kontrolní a revizní komise k datu 

31.12.2023. 

Pan Víšek podal zprávu o provozu kuželny a brigádnické činnosti. Dále 

seznámil přítomné s výhledem na připravované soutěže, které by měl klub pořádat 

v roce 2024. 

Dalším bodem programu bylo doplnění VV. Pan Holý z důvodu pracovního 

vytížení  nabídl své místo ve VV a na toto byla na návrh VV jednohlasně 

schválena Šárka Rychtářová. 

Diskuse 

Pan Šolc apeloval na aktivnější a vstřícnější přístup členů při práci pro klub. 
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Pan Němeček informoval  o uzavření smlouvy s vedením OLYMP Centra 

sportu MV o výpůjčce kuželny na dalších 8 let a smlouvy o spolupráci s panem 

Součkem. 

Byla diskutována činnost členů při plnění úkolů dozoru na kuželně. 

V souvislosti s tím byli členové znovu upozorněni na řádné vyplňování příjmových 

dokladů a provádění úklidu po hraní. 

Pan Prokop vznesl dotaz na proplácení cestovních příkazů a platby za hraní a 

trénink u členů SKP s omezenými právy a povinnostmi. Problematika CP byla 

řešena na schůzi VV 13.2.2017 a platby na ČS 12.10.2015 v příloze „Doplnění 

práv řádného člena a omezení práv člena SKPK HK“ 

Zásadní body diskuse a její závěry jsou zapracovány v usnesení, které bylo 

členskou schůzí jednomyslně schváleno.  

  

zapsal: Jiří  Vágner 

                                      Ing. Jiří VÁGNER   

               předseda SKP Kuželky HK 

  

 


